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Prisutni
Iva Grabarić Andonovski, članica Savjeta
prof. dr. sc. Daria Pašalić, predsjednica Savjeta
mr. sc. Sonja Pigac, članica Savjeta
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Online sudjelovali
izv. prof. dr. sc. Ante Blaće, član Savjeta
prof. dr. sc. Tomislav Malvić, član Savjeta

Ispričao se
dr. sc. Bono Lučić, član Savjeta

Teme i pitanja za raspravu
Pružanje podrške za objavu zbornika konferencijskih radova kroz alat OMP kao proširenje Hrčka ili nove usluge
Identificiranje korisnika OMP-a: tko može zatražiti uvrštavanje zbornika u OMP - ustanove ili urednici zbornika?
Pitanje sažetaka konferencijskih radova u OMP-u
Kriteriji za uvrštavanje zbornika u OMP 

Radni materijali sa sjednice
Prezentacija

Bilješke

Pružanje podrške za objavu zbornika konferencijskih radova kroz alat OMP kao proširenje Hrčka ili nove usluge

Savjet je, nakon rasprave, većinom glasova odlučio da se nova podrška uvodi u okviru Hrčka na adresi . Prema potrebama zajednice, hrcak.srce.hr/omp
naknadno se ova odluka može ponovo raspraviti te se usluga može izdvojiti iz Hrčka.

Opcija izvan Hrčka: IGA, JSt, AB
U okviru Hrčka: TM, IP, JSr, SP, DP 

Identificiranje korisnika OMP-a: tko može zatražiti uvrštavanje zbornika u OMP - ustanove ili urednici zbornika?

https://wiki.srce.hr/download/attachments/100763623/Sjednica%20Savjeta%20Hrcka%20-%20teme%20-%2020220831%20-%20objava.pptx?version=1&modificationDate=1662109270000&api=v2
http://hrcak.srce.hr/omp


Konstatirano je da iako zbornici konferencijskih radova imaju urednike (jednog ili više), nemaju, poput časopisa, jednog glavnog urednika koji izvršava tu 
dužnost.

Konsenzusom je prihvaćen prijedlog tima Hrčka da zahtjev za uvrštavanje zbornika u OMP može podnijeti pravna osoba. Zahtjev ovjerava čelnik 
ustanove. 

U zahtjevu se imenuje kontakt osoba ili urednik ili administrativni tajnik zbornika koji će dobiti potrebnu tehničku ulogu za rad na OMP-u.

Kriteriji za uvrštavanje zbornika u OMP

Savjet Hrčka će pisano komentirati prijedlog kriterija za uvrštavanje koje im je dostavio tim Hrčka. Nakon razmatranja komentara glasovat će se što se 
uvodi, odnosno briše, iz prijedloga kriterija.

Pitanje sažetaka konferencijskih radova u OMP-u. Prihvaćaju li se u OMP samo cjeloviti tekstovi konferencijskih radova?

Provedena je rasprava hoće li uvjet za korištenje OMP-a biti objava cjelovitih tekstova konferencijskih radova. Većinom glasova odlučeno je da će podrška 
u početku prihvaćati samo objavu cjelovitih tekstova, no sukladno korištenju alata i potrebama korisnika ta se odluka može naknadno razmotriti i promijeniti.

Razno

Tim Srca izvijestio je da, zajedno s NSK i udrugom ZNAK nastavlja dijalog s razvojnim timom Clarivate-a kako bi Clarivate periodnički automatizirano 
preuzimao podatke o časopisima i radovima iz Hrčka.

Jadranka Stojanovski informirala je prisutne da više neće sudjelovati u radu Savjeta i da istupa iz Savjeta.
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